
 Zápis OsV Kutná Hora – Šipší č.: 4/22 
OsV: Osadní výbor Šipší (dále: ,,OsV“) 
Datum:   1. 13.06.2022 v 18:00 hod. 
Přítomni: 
 
 
 
Zapsal: 
Omluvili se: 
Neomluveni: 

Předseda: Martin Suchánek 
Členové: František Záleský, Josef Krištof, Juraj Kozák, Martin Hlavatý, Petr Vávra, Ivan 
Kapusta, Zdeňka Balšánková, Ondřej Skřivan, Hana Žampachová, Šárka Zmeková, Petr 
Kalenda; 
Šárka Zmeková; 
Alexandr Špalek, Jan Harsa, Jan Lenk, Lukáš Seifert, Svatava Keltnerová; 
x 

Člen RM, ZM: x 
Příští jednání: 05.09.2022 v 17 hod, setkání U mamuta 
 
1) Program jednání včetně krátkého komentáře: 
 
Předseda OsV M. Suchánek seznámil přítomné s programem:  

o body z minulých jednání; 
o zprávy z úřadu; 
o různé. 

 
Body z minulých jednání, status: 

o pohyb cyklistů v protisměru okolo stadionu Sparty – realizace dopravního řešení schválena DI 
PČR, kombinace cyklotrasy a cyklostezky, probíhá výběr dodavatele dopravního značení; 

o odchyt holubů 2022 – změna, zatím neprobíhá; 
o přechod INTERCORA – jednání ukončeno, přechod se aktuálně realizovat nebude; 
o podélné parkování u Leporu – příprava návrhu řešení za účelem bezpečného pohybu chodců na 

straně fa. Lepor, předpoklad projednání do konce letních prázdnin; 
o participativní rozpočet 2022 – občané hlasovali pro návrh Martina Suchánka – 2. vlna revitalizace 

hřiště Opletalova s instalací nových basketbalových košů, čeká se na realizaci; 
o Uklidíme Šipší – brigáda 02.04.2022 v 9 hod., poděkování Janu Harsovi a občanům za účast; 
o Velikonoční stromy 2022, ,,Svátek jara ve městě“ aneb sousedské setkání na Květnou neděli 

– komunitní akce OsV 10.04.2022 se zapojením, ZŠ Jana Palacha, Křesťanského společenství, 
Klubu Sluníčko, Kávy pitel, Dátesi Burger a Kraslic na podporu opuštěných zvířat; předseda 
poděkoval za účast a příkladný přístup Janu Harsovi, Šárce Zmekové a spolupracujícím SVJ; 
zazněla kritika přístupu vedení Města Kutná Hora k této akci. 

o program rezidentního stání v městských částech Šipší a Hlouška – OsV zatím nebyl zaslán návrh 
k projednání; 

o městská policie – k nepřítomnosti policistů v ulicích se vyjádřil pan starosta; 
o mlhoviště – zařízení dodal dodavatel v listopadu 2021, termín začátku instalačních prací ze strany 

města by měl být známy do 20. 6. 2022; 

Nově projednáno: 

o letničky pro SVJ – předseda zajistil a rozvezl letničky pro SVJ, které věnovalo Zahradnictví Kutná 
Hora; nabídka platí do vyčerpání zásoby, poděkování zahradnictví, Šárce Zmekové a zapojeným 
SVJ; 

o deratizace – zasypání děr; Martin Hlavatý, člen Komise pro životní prostředí, uvedl, že od jedů na 
potkany usychají stromy u Potravin ET (borovice); 

o stromy v Šipší – Martin Hlavatý navrhl hromadné ošetření stromů v Šipší, prořezat suché větve, 



urgování odstranění nově zasazených uschlých stromků; předseda doplnil, že o odstranění 
suchých stromů žádá Město delší čas a dále uvedl, že nahlásil požadavek na odstranění padající 
větvě u průchodu do ul. Lučanská; 

o koloběžkáři – pohyb bez helmy na chodnících; zazněl návrh Františka Záleského – sepsat platná 
doporučení MP; doporučena osvěta ve školách, jak se chovat na koloběžkách; 

o keře u Kauflandu – neprůchodný chodník, požádat o úpravu; 
o zeleň u kruhového objezdu – požádat o ořezání s cílem zvýšit přehlednost; 
o zahrádkáři nad školou – někdo hází rostlinný odpad na cestu;  
o Dítě a kůň – stížnosti občanů na nevhodné chování klientů; dále potyčky s dětmi, které v Šipší 

bydlí, nepořádek na hřišti u OC pasáž, nedopalky od cigaret;  
o dálkové autobusy jezdící přes sídliště: předseda zašle podněty k vyjádření městskému dodavateli, 

prázdné autobusy, zatížené ulice; 
o optická síť T-Mobile – tento týden další stížnost SVJ na poničený majetek, přístup stavební firmy; 

OsV žádá Město o zaslaní podmínek – rozhodnutí o překopech z TO, termíny, omezení atd; 
stížnosti na překopy silnic, překopy s můstky bez zábradlí, díry, zničená dlažba a obrubníky; 
smlouvu dojednala za Město Kutná Hora paní místostarostka Silvia Doušová; zazněla však i 
pochvala SVJ 17.listopadu – komunikace, dohoda; 

o zápis posledního jednání OsV – mimořádně byl zveřejněn později z důvodu nemoci zapisovatele, 
omluveno; 

o parkoviště Jana Palacha – stížnosti na tekoucí asfalt, zápach, kamínky, prach; 
o používání fukarů – Martin Hlavatý uvedl, že se Město Kutná Hora zavázalo, že nebude při 

zónovém úklidu používat motorové fukary, ale to se nedodržuje; chybí zametač se skrápěním, 
v čase úklidu je vysoká prašnost; 

o nové podmínky pro developery – komentoval Martin Hlavatý – developer 3 roky záruka na zeleň, 
5 let záruka na komunikaci, pítka, mlžítka atd; 

o příští jednání OsV – projít společně sídliště. 

 

 
 
 

 
 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM, MÚ: 
 

o odchyt holubů 2022 – Kdy a jak bude v Šipší probíhat? 
o mlhoviště – Kdy bude instalováno? termín; 
o basketbalové koše Opletalova – Kdy budou instalovány? termín; 
o stromy v Šipší – žádáme o hromadné ošetření stromů v Šipší; 
o keře u Kauflandu – žádáme o úpravu – ořezání; 
o zeleň u kruhového objezdu – žádáme o úpravu – ořezání; 
o Dítě a kůň – projednat stížnosti občanů; 
o optická síť T-Mobile – projednat stížnosti SVJ, žádáme opakovaně o zlepšení komunikace ze 

strany dodavatele / města. Děkujeme. 

Zápis zapsal/ověřil: Šárka Zmeková/Martin Suchánek 
 


